
此为证书 CN23/00006555 译本 

下述组织 

龙迅半导体（合肥）股份有限公司 

统一社会信用代码：913400007950924118 

注册地址：安徽省合肥市经济技术开发区宿松路3963号智能装备科技园B3栋 

经营地址：中国安徽省合肥市经济技术开发区宿松路3963号智能装备科技园B3栋 

的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

ISO 14001:2015 

所涉及的活动范围覆盖 

集成电路芯片的设计、外包制造管理、测试和销售 

… 

该证书的有效期自 2024年01月08日至 2027年01月07日 并须经过符合要求的监督审核保持有效

版本号 2．初始注册日期 2021年01月08日 

、浅入 从．肠名艺 

签署 

Jonathan Hall 
Global Head - 
Certification Services 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 

t 十44 (0)151 350-6666 一 www. sgs. corn 

0阅5 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副本．本文件根据 Terms and Conditions!SGS 
中认证服务通用条款的要求颁发。提请注意其中已包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受SOS版权保护．任何未经授权的

对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法。 
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Certificate ON 23/00006555 

The management system of 

 

SGt 
Lontium Semiconductor Corporation 

 

Unified Soc阁Credit Code: 913400007950924118 
Business Registration Address：日uilding日3, Intefligent Equipment 下echnology 户ark, No. 3963 Susong Road, 
Economic & Technology Development Zone, Hefei City, Anhui Province 
日usiness Operation Address：日uilding日3, Intell勺ent Equipment 下echnology 尸ark, No. 3963 Susong Road, Economic& 
Technol闪y Development Zone, Hefei C仰．Anhui Province, P.R. China 

has been assessed and certi石ed as meeting the requirements of 

ISO 14001 :2015 

For the following activities 

Design, outsourcing manufacturing management, testing and sales of IC (integrated circuits) Ch巾S 

This certificate is valid from 08 January 2024 until 07 January 2027 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits. 
Issue 2. Certified since 08 January 2021 

浅‘碑、 认肠z艺 

彻小orised by 
Jonathan日all 
Global Head - Certification Ser'sices 
SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
卜44 (0)15 1 350-6666 -Www .sgs.com 
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This document is an authen比 e知加mc cefl加；a匕妙Cbenr bususess purposes use only. Prin睡d version时 the eleconic ceruScate are permitted aid wi be consi白ed as a copy. 
This document si issued勿 the Corrany sutect k SOS Genera Conditions of ceulificahon services avaable On Terms and CondSon引SGS Attention is di'aen 协 the bnitahon of 
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